

## 營商「兌·匯」幸運賞推廣結果公佈

感謝參與2025年6月16日至2025年9月14日營商「兌·匯」幸運賞(「推廣」)的 328 營商理財客戶!此推廣之得獎客戶名單及獎賞如下:

獎賞		得獎客戶名稱
頭獎	32,888港元現金回贈及 3個月匯款手續費豁免	沄鑫寰宇(香港)有限公司
— 終		DEVONPORT (HK) COMPANY LIMITED
	3,288港元現金回贈及 2個月匯款手續費豁免	星火貿易有限公司
		IRIS BEAUTY MFG LIMITED
		迪仕艾普國際貿易有限公司
		歐洲電子科技有限公司
———		輝樂義齒科技(香港)有限公司
		協卓實業香港有限公司
		香港嘉和電訊有限公司
		興發香港貿易有限公司
	328港元現金回贈及	香港金泰國際貿易有限公司
	1個月匯款手續費豁免	美綸集團有限公司
		海予船舶機械亞洲有限公司
		SEMIHOUSE ELECTRONICS CO., LIMITED
		誠旺環球有限公司
		蓋世(香港)實業有限公司

大新銀行有限公司會於 2025 年 12 月31日或之前將相關現金回贈存入每名得獎客戶之 328商業理財戶口內,而匯款手續費豁免則會於2026年1月5日生效。如有查詢,請致電本行的328營商理財客戶服務熱線 2828 8008(星期一至五:上午9:00至下午5:45)。

## 大新銀行有限公司

2025年12月

須受有關條款及細則約束。

本文提及的服務 / 產品並不是以歐盟的人士為目標。



## Result Announcement of Business Banking FX and Remittance Lucky Draw Promotion

Thank you for participating in Dah Sing Bank, Limited's Business Banking FX and Remittance Lucky Draw Promotion ("Promotion") during 16 Jun 2025 to 14 Sep 2025 as a 328 Business Banking customer! The list of Lucky Draw winners for the Promotion is as follow:

Rewards		Winner's Customer Name
1 <sup>st</sup> Prize	HKD32,888 Cash Rebate and 3 months Remittance Handling Fee Wavier	TIDEFORD GLOBAL (HONGKONG) LIMITED
2 <sup>nd</sup> Prize	HKD3,288 Cash Rebate and 2 months Remittance Handling Fee Wavier	DEVONPORT (HK) COMPANY LIMITED
		SINGLE SPARK TRADING LIMITED
		IRIS BEAUTY MFG LIMITED
		DCEXPORT INTERNATIONAL TRANDING CO., LTD
		EUROPE ELECTRONIC TECHNOLOGY LIMITED
	HKD328 Cash Rebate and 1 month Remittance Handling Fee Wavier	HUILE DENTURE TECHNOLOGY (HONGKONG) CO., LIMITED
		CE INDUSTRIAL (HK) CO., LIMITED
		HONG KONG JIAHE TELECOM CO., LIMITED
		HENFA TRADING (HK) LIMITED
ard Drize		HONG KONG KING THAI STATE TRADING LIMITED
3 <sup>rd</sup> Prize		MEILUN GROUP LIMITED
		ASIA PACIFIC SHIP SUPPLY LIMITED
		SEMIHOUSE ELECTRONICS CO., LIMITED
		DSAT GLOBAL LIMTIED
		GALAXY (HK) INDUSTRY LIMITED

We will credit the relevant cash rebate to the 328 Business Account of each winner on or before 31 Dec 2025. Remittance handling fee for the captioned natter will be waived starting from 5 Jan 2026. For enquiries, please contact our 328 Business Banking customer service hotline at 2828 8008 during our office hours (Monday - Friday: 9:00 am - 5:45 pm).

## Dah Sing Bank, Limited

Dec 2025

Subject to relevant terms and conditions.

The services(s) / product(s) mentioned herein is / are not targeted at customers in the EU.